

Mechanische Winkelementzange WEZ I Mechanical Grab for Angular Concrete Products WEZ I



Mechanische Winkelementzange WEZ I mit einer flexiblen Öffnungsweite von 15 – 245 mm, speziell entwickelt für das Versetzen von L-Steinen oder dergleichen. Das Eigengewicht beträgt 50 kg, die Tragfähigkeit 1.000 kg. Die Aufhängeöse kann dem Schwerpunkt der Elemente angepasst werden, damit diese senkrecht hängen.

Einsatzort: Ziehmann, Erdmannhausen

Kunde: Firma Schreiber, Marbach

Nutzen: Arbeiterleichterung und Zeitersparnis durch schnelle, einfache und exakte Platzierung der L-Steine.



Mechanical clamp WEZ I with a flexible opening range from 15 – 245 mm, specially designed for the installation of L-elements and similar units. The dead weight of the grab is only 50 kg, the carrying capacity 1000 kg. The suspension point can be adjusted according to the centre of gravity of the elements. Thus the elements are hanging exactly vertically

Site: Ziehmann, Erdmannhausen, Germany

Customer: Messrs. Schreiber, Marbach

Benefit: Makes work easier and more professional, also saves time due to fast, simple and exact positioning of the L-elements.